
نشســـت کمیته فنی فدراســـیون والیبال 17 دی ماه برگزار شـــده و در این 
جلسه مشخص شد دو گزینه از میان چهار گزینه )آنجلو لورنزتی، ویتال 
هینن، روبرتو پیاتزا و سعید معروف( هدایت تیم ملی به دلایل نامعلومی از 
همکاری انصراف دادند. موضوعی که باعث شد در این جلسه بحث 
انتخاب ســـرمربی تیم ملی به تعویق بیفتد و گزینه های دیگر جایگزین 
نفرات انصرافی شوند. برای اطلاع از آخرین شرایط گزینه های هدایت 
تیم ملی و انتخاب سرمربی تیم ملی با محمود افشاردوست، سخنگوی 
کمیته فنی فدراسیون والیبال صحبت کردیم. گفت وگوی »فرهیختگان« 
با کارشناس خبره والیبال، عضو هیات رئیسه فدراسیون والیبال، بازیکن 
و مربی اسبق تیم ملی، مدرس جهانی مربیگری و دبیرکل اسبق فدراسیون 

را در ادامه می خوانید. 

از آخرین اخبار روند مذاکرات با مربیان خارجی برای هدایت تیم ملی صحبت 
می کنید؟

هفته قبل اولین جلسه کمیته فنی برگزار و یک سری موضوعات در این جلسه 
مطرح شد و درحال حاضر منتظر هستیم فدراسیون کارها را پیش ببرد. براساس 
مستندات و گزارش هایی که سرپرست، رئیس یا مسئول مذاکره کننده در کمیته 
فنی ارائه می دهد، اعضای کمیته فنی نظر می دهند. در آن جلســـه مقرر شـــد 
آقای وحید مرادی و همکارانش مذاکرات خود را با گزینه های جدید و حتی 
گزینه های قبلی ادامه دهند و درنهایت به هر جمع بندی ای رسیدند در کمیته 
فنی مطرح کرده و آنجا اعضا با توجه به شرایط نظر دهند. هفته گذشته و مرتبا 
به صورت روزانه از مرادی سوال پرسیدم و می دانم با گزینه های جدید وارد مذاکره 
شدند. در حال حاضر مرادی برای جلسه فدراسیون جهانی در سوئیس حضور 
دارد و ما منتظر بازگشت ایشان به کشور و مشخص شدن زمان جلسه بعدی 
کمیته فنی برای شـــنیدن گزارش ها هســـتیم تا درنهایت درخصوص ســـرمربی 

تیم ملی تصمیم گیری کنیم. 

درخصـــوص رونـــد مبهم انصراف دو گزینه هدایت تیم ملی بدون مطرح شـــدن 
اسامی آنها و اضافه شدن گزینه های جدید توضیح می دهید؟

قرار بود در اولین جلسه کمیته فنی درخصوص انتخاب سرمربی تصمیم گیری 
شود، اما فدراسیون به یکباره و به هر دلیلی متوجه شد دو گزینه انصراف دادند. 
یادی نمانده بود که کمیته فنی بخواهد نظر دهد. به همین  بنابراین گزینه های ز
دلیل اعضای کمیته فنی اعلام کردند، فدراســـیون به دنبال گزینه های جدید 
باشد یا حتی با گزینه های قبلی دوباره مذاکره صورت گیرد تا در جلسه بعدی 
نتیجه مذاکرات مشخص و تصمیم گیری شود. اعضای کمیته فنی منتظرند 
فدراســـیون این گزارش ها و روند مذاکرات را بیاورد و تا زمانی که اعلام نشـــود 
هیچ کدام از اعضای کمیته فنی نمی توانند رای و اظهارنظری داشته باشند. 

اعضای شورای مشورتی فدراسیون والیبال با وجود توانایی های سعید معروف، با 
حضور او در این مقطع به عنوان سرمربی تیم ملی مخالفت کردند، اما همچنان 

نام معروف بین گزینه ها دیده می شود. 

این سوال را باید خود فدراسیون والیبال پاسخ دهد، اما آنچه اطلاع دارم در آخرین 
جلسه شورای مشورتی، برگه ای در پوشه سی و چند نفر از اعضای شورا گذاشته 
بودند که اسامی چهار گزینه هدایت تیم ملی را بنویسند و همچنین زیر برگه از 
دوستان خواسته بود اعضای کمیته فنی را انتخاب کنند. وقتی جلسه کمیته 
فنی برگزار شـــد، چه انتخاب اعضای کمیته فنی و چه انتخاب چهار گزینه 
هدایت تیم ملی براســـاس مستندات اعضای شورای مشورتی بود. مسئولیتی 
ندارم که برگه های اعضای شورای مشورتی را دیده باشم، اما با توجه به این شرایط 
حدس می زنم حضور معروف در میان چهار گزینه به خاطر نوشـــتن اســـم او در 
آن کاغذها بوده است. معروف بسیار فرد توانمندی است و بارها گفتم و شکی 
ندارم قطعا با توجه به توانمندی های فنی نه تنها به یکی از مربیان خوب ایران، 
بلکه دنیا تبدیل خواهد شد. شاید اعضای شورای مشورتی با نوشتن نام معروف 

قصد داشتند یک گزینه ایرانی در میان گزینه های مربیگری تیم ملی باشد. 

این اتفاق باتوجه به اینکه نظر خود اعضای شورای فنی این بود که در این مقطع 
سعید معروف سرمربی تیم ملی نشود، برای خالی نبودن عریضه بوده است؟

اصلا این گونه فکر نکنید برای خالی نبودن عریضه بوده اســـت. شـــاید اصلا 
کره کند و درنهایت با هیچ مربی خارجی ای به  فدراســـیون در این مدت مذا
کره کننده نیستم  توافق نرســـد. نمی شـــود که تیم ملی بدون سرمربی باشد. مذا
کره می کنیم و چه رقم و قراردادی را  و نمی دانـــم بـــا مربیان خارجی چگونه مذا
می گویند. ممکن است به هر دلیلی گزینه های خارجی شرایطی را بخواهند 

که نه تنها در توان فدراسیون بلکه در توان هیچ فدراسیونی نباشد. 

با این شرایط هنوز حضور سعید معروف به عنوان سرمربی تیم ملی کاملا منتفی 
نیست؟

فعلا این اتفاق منتفی نیســـت و معروف در میان گزینه هاســـت. مگر اینکه در 
جلســـه کمیته فنی بعدی، فدراســـیون به 

این نتیجه برســـد که باشـــد یا نباشد یا 
کره کند یا نکند.  مذا

به نظر شـــما صلاح نیســـت اسامی 

گزینه های جدیدی که قرار است با آنها مذاکره شود نیز مطرح شود؟
چرا اتفاقا بد نیست که مطرح شود، اما باید حتما ابتدا در جلسه کمیته فنی 
مطرح شـــود. دلیل آن این اســـت که ایجنت های خارجی اخبار والیبال ما را 
پیگیری می کنند و ممکن است یک موقع در درخواست ها و انتظاراتی که از 
فدراسیون دارند تفاوتی ایجاد شود. شاید به این دلیل فعلا از طرف فدراسیون 
محرمانه مانده تا در جلسه کمیته فنی بررسی شود. وقتی آنجا مطرح شود دیگر 

رسما اعلام خواهد شد. 

چند روز پیش مصاحبه انجام داده بودید و از مشـــخص شـــدن ســـرمربی ظرف 
7، 8 روز آینده خبر داده بودید؟ فکر می کنید با تغییر شرایط چه زمانی سرمربی 

جدید انتخاب خواهد شد؟
آن هفـــت هشـــت روز را اعضـــای کمیتـــه فنـــی مشـــخص کردنـــد و به عنوان 
ســـخنگو موظـــف بـــه بازتاب نظـــر اعضا هســـتم. از آن طـــرف در حال حاضر 
این هفت هشـــت روز شـــده اســـت، اما مرادی در ســـوئیس است و طبیعتا تا 
کید می کنم بدون  بازگشـــت او نمی توانیم جلســـه ای داشـــته باشیم. باز هم تا
ارائـــه گزارش ها، کمیته فنـــی نمی تواند درخصوص گزینه ها صحبت کند. تا 
ندانیم چه اتفاقاتی افتاده اســـت اعضای کمیته فنی نمی توانند نظر دهند. 
تا این جلســـه برگزار نشـــود اصلا کمیته فنی نمی تواند هیچ حرفی بزند. باید 
پیشـــنهادها، اعداد و ارقام و خواســـته های آنها مشـــخص شـــود و با توجه به 

اولویت مسائل فنی تصمیم گرفته شود. 

شـــما از مســـائل مالی مدنظر مربی خارجی صحبت کردید، اما هنوز سرنوشـــت 
انتخابات فدراســـیون مشخص نیست. شـــاید تامین نیازهای مالی مربی ای که 
انتخاب می شود برای فدراسیون فعلی ممکن باشد، اما با انتخاب رئیس جدید 

مشکلاتی در این زمینه ایجاد شود یا برعکس این اتفاق بیفتد. 
گاه هستند.  مرادی و دوستان کارشناس از قراردادهای بین المللی آ
اینکه در حال حاضر فدراسیون مربی را انتخاب نکند و اجازه 
دهد تا رئیس فدراسیون مشخص شود یک بحث است 
و اینکه این مربی انتخاب شود و در آینده بگویند 
مبلـــغ قرارداد مالی مربی خارجی بالا یا پایین 

اســـت نیز یک موضوع دیگر اســـت. هر قرارداد بین المللی بسته می شود برای 
رئیس بعدی نیز الزام آور است و نمی تواند قبول نکند. این قرارداد با فدراسیون 

است و رئیس فدراسیون بعدی نیز باید مفاد آن را بپذیرد. 

به عنوان کارشناس و نه سخنگوی کمیته فنی به نظر شما بهتر نیست ابتدا تکلیف 
انتخابات مشـــخص شـــود و بعد ســـرمربی را مشخص کنیم یا باید در این مقطع 
سرمربی را انتخاب کنیم. البته با توجه به این موضوع که هر مربی در حال حاضر 

نیز انتخاب شود تا ابتدای اردیبهشت ماه سال آینده به ایران نخواهد آمد.
هر دو این موضوعات می تواند درست باشد. ممکن است خیلی کارشناسان 
نظرشـــان این باشـــد که در حال حاضر مربی انتخاب شـــود تا تیم ملی برنامه 
اردوها و بازی های دوستانه خود را بداند. از آن طرف قضیه هر مربی انتخاب 
شـــود قطعا هفته اول اردیبهشـــت ماه ســـال آینده به ایران می آید و تیم ملی نیز 
اول خردادمـــاه نخســـتین بازی خـــود را برگزار خواهد کـــرد. بنابراین در بهترین 
حالت تیم ملی نهایتا دو هفته یا 15 روز بتواند با مربی خارجی در ایران تمرین 
کند. این هم شـــاید نظر خیلی از کارشناســـان برای عدم انتخاب مربی باشد؛ 
چراکه فایده ای ندارد. این دو نظر متفاوت اســـت و هر دو نظر نیز در بعضی 
موارد می تواند درست باشد و اصلا نمی توان گفت قطعا کدام درست یا غلط 
اســـت. هر مربی ای انتخاب شـــود، تیم باشـــگاهی دارد و حداقل تا هفته اول 
یم و این گونه  اردیبهشت ماه نمی تواند به ایران بیاید. در دنیا مربی بی تیم ندار

نیست که گزینه های جدید نیز بی تیم باشند. 

با انتخاب هر ســـرمربی، شـــانس تیم ملی را برای کســـب ســـهمیه المپیک چطور 
می بینید؟

با توجه به رنکینگ مان در FIVB و با توجه به قرعه کشی لیگ ملت ها و مسابقاتی 
که در هفته نخست در برزیل داریم و تیم هایی که به لحاظ رنکینگ از ما بالاتر 
هستند، شانس ما برای صعود به المپیک 2024 ضعیف است. این گونه نیست 
که بگویم اگر سه بازی را ببریم به المپیک خواهیم رفت و حداقل باید 8 بازی در 
مقابل تیم های بالادست را ببریم. این موضوع مقداری کار را سخت می کند، اما 
معنی این حرف این نیست که چون شانس مان کم است هیچ تلاشی نکنیم و 
فدراسیون برنامه ریزی نداشته باشد و پیگیر نباشد. اینکه کار تیم سخت بوده، 

واقعیتی است و همه باید بپذیریم. 
درنهایت امیدوار هستیم ابتدا 

مربی خوبی انتخاب شود 
و بعـــد بازی هـــای خوبی 

انجام دهد. 

افشاردوست در گفت وگو با »فرهیختگان«: معروف قطعا یکی از بهترین مربیان جهان خواهد شد

هنوز حضور معروف به عنوان سرمربی تیم ملی منتفی نیست
 بد نیست اسامی گزینه های جدید هدایت تیم ملی اعلام شود                           باید قبول کنیم شانس ضعیفی برای صعود به المپیک داریم
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سیدجلال به دیدار درویش می رود

او دوست دارد همه کاره شود؟
مربی پرســـپولیس که بعد از رفتن یحیی گل محمدی هنوز در تمرینات 
تیمش آفتابی نشده، از سوی مدیریت این باشگاه دعوت شده تا نشستی با 
رضا درویش داشته باشد. این درحالی است که سیدجلال انتظار داشت 
باشگاه پرسپولیس بعد از رفتن یحیی او را به عنوان سرمربی موقت تیم 
معرفی کند نه اوسمار برزیلی را که فصل گذشته به کادرفنی سرخپوشان 
اضافه شد. عدم حضور سیدجلال در تمرینات سرخپوشان هم بیشتر 
بـــه ایـــن خاطـــر بوده کـــه او واکنش هـــواداران را در مورد ایـــن اتفاق ببیند. 
مخصوصا اینکه اخیرا هم از گروه واتساپی اعضای تیم هم خارج شده تا به 
نوعی بیشتر هواداران را مقابل مدیریت باشگاه پرسپولیس قرار دهد. گفته 
می شود سیدجلال تمایل زیادی دارد تا در صورت عدم حضور برانکو در 
پرسپولیس، تصمیم گیرنده اصلی در کادرفنی این تیم باشد و ممکن است 
در جلسه ای که به زودی با درویش خواهد داشت این موضوع را مطرح کند.

ماجرای اسپانسر جدید قرمزها 

همکاری با پرسپولیس در حد یک هدیه
در یکی دو روز اخیر تصاویری از همکاری باشـــگاه پرســـپولیس با یک 
شرکت محصولات آرایشی و بهداشتی در فضای مجازی منتشر شد و 
متعاقب آن اعلام شد که این شرکت قرار است به اسپانسرهای این باشگاه 
اضافه شود. اما پیگیری های ما نشان می دهد که این شرکت قرار است 
فقط هدایایی از محصولات خود را در یک پک در اختیار اعضای تیم 
پرسپولیس قرار دهد، اتفاقی که احتمالا برای روز مرد )تولد حضرت علی 
علیه السلام( خواهد افتاد. درحقیقت این تبلیغ و عکس های گرفته شده 

برای این شرکت فقط به خاطر اهدای هدیه بوده است!

خونریزی شدید مدافع فرانسوی از ناحیه صورت

حامدی فر، یامگا را بیمارستانی کرد
تمرینات استقلال درحالی روز گذشته ادامه پیدا کرد که کوین یامگا، 
مدافع هافبک فرانســـوی این تیم به شـــدت از ناحیه صورت مصدوم و 
راهی بیمارستان شد. در همین زمینه کانال رسمی باشگاه استقلال در 
گزارشی مبهم این موضوع را تایید کرده و نوشته است: »در اواسط این 
جلسه تمرینی، زمانی که تیم برای انجام کارهای تاکتیکی به دو دسته 
تقسیم شده بود، کوین یامگا بازیکن فرانسوی استقلال از ناحیه صورت 
آسیب دید. با توجه به اینکه مصدومیت او نیاز به بررسی بیشتر پزشکان 
داشت، با تشخیص کادر پزشکی استقلال با آمبولانس به بیمارستان 
منتقل شد.« این درحالی است که تا زمان تهیه این خبر استقلالی ها 
در این خصوص اطلاع رسانی خاصی نکرده و فقط تاکید کرده اند که 
تیم پزشـــکی اســـتقلال در ساعات آینده گزارش کاملی از مصدومیت 
این بازیکن ارائه خواهد داد. نکته قابل توجه این که در این خصوص 
شنیده می شود بعد از برخورد پای امید حامدی فر با صورت یامگا، این 
بازیکن از ناحیه چشم و بینی به شدت مصدوم شده و بعد از خونریزی 

شدید از این ناحیه، با آمبولانس راهی بیمارستان می شود.

اخبار کوتاه

در ابتـــدای فصـــل همـــه منتظـــر تیمـــی قدرتمند و شایســـته حضـــور در لیگ 
قهرمانـــان آســـیا از نســـاجی بودنـــد اما برخـــلاف انتظار این تیم آنطـــور که باید 
توقعـــات را بـــرآورده نکرد. در نهایت با وجـــود تلاش های مهدی رحمتی، قبل 
ی دو طرف به پایان رســـیده و او این تیم را ترک کرد. طی  از نیم فصل همکار
یادی را  ســـال های اخیر همواره نســـاجی بـــه عنوان تیمی بی ثبـــات، مربیان ز
تغییر داده است. از این رو طی چند فصل اخیر به جز یک قهرمانی در جام 
حذفی آنها نتوانســـته اند توقعات هواداران را برآورده کنند و از نســـاجی تیمی 
قدرتمنـــد بـــرای بقـــا در لیگ بســـازند. آنها اغلـــب در هفته هـــای پایانی لیگ 
شـــرایط ســـختی را تجربه کرده  و حتی تا آســـتانه سقوط نیز پیش رفته اند. این 
ی شرایط برای نساجی از همیشه سخت تر است. آنها به  بار و در فصل جار
دلیل عملکرد ضعیف در نیم فصل اول در یک قدمی ســـقوط قرار دارند و به 
همین دلیل در نیم فصل دوم شـــرایط ســـختی را تجربه خواهند کرد. از این رو 
عملکرد مسئولان این باشگاه و سرمربی تیم نساجی در سرنوشت آنها بسیار 
یکنان نساجی  تاثیرگذار است. به همین دلیل آلکاراس با حذف نام برخی باز

قصد دارد نیم فصل شلوغی را برای این باشگاه رقم بزند. 

 استارت تمرین با ۳ غایب
تیم نســـاجی با بازگشـــت آلکاراس از تعطیلات تمرینات خود را از روز شـــنبه 
و ورزشـــگاه انقـــلاب آغـــاز کـــرد. به این ترتیـــب آنها قصدی برای بازگشـــت به 
قائمشـــهر و تمرین در مازندران ندارند. از آنجا که زمین ورزشـــگاه کارگران به 
ی اســـت،  عنوان زمین تمرین تیم نســـاجی زیر کشـــت رفته و در حال بازســـاز
ی و  گردان این مربی تا پایان هفته در مجموعه انقلاب تمرینات بدنســـاز شـــا
ی آنتالیا ترکیه  ی راهی اردو ی را برگزار می کنند و پنجشنبه آخر هفته جار هواز
یکنان  یادی از باز می شـــوند. پیش از این و با جدایی مهدی رحمتی تعداد ز
همزمان مصدوم شدند و این موضوع دست آلکاراس را برای ادامه کار بست؛ 
ی  یکنان جوان تیمش در دو باز یادی از باز تا جایی که مجبور شد از تعداد ز
آخر نیم فصل اول اســـتفاده کند. حضور این نفرات جوان در ترکیب نســـاجی 
نه تنها برای آنها بد نشد بلکه باعث شد مصدومان برای اینکه جایگاه خود را 
از دست ندهند هرچه سریع تر به فکر بازگشت به ترکیب بیفتند. از این رو با 
یکنانی مانند محمدرضا آزادی، فرشید اسماعیلی  شروع مجدد تمرینات باز
و محمود قائد رحمتی به تمرینات برگشـــتند اما محمدرضا عباسی، احسان 

حسینی و وحید محمدزاده همچنان از تمرینات دور هستند و شاید نتوانند 
ی آنتالیا این تیم را همراهی کنند. با این حال باشگاه نساجی تحت  در اردو
هـــر شـــرایطی علاقـــه ای به خروج نام این نفرات از لیســـت نـــدارد و تا بهبودی 

کامل منتظر آنها می ماند. 
 قرار است رضا حدادیان  که دیروز به ایران بازگشته است در تمرینات نساجی 
ی تدارکاتی در کشـــور ترکیه بدرقه  حاضر شـــده و کاروان این تیم را برای اردو
کند. به نظر می رسد مالک باشگاه نساجی خود را از کلیه امور این باشگاه کنار 
یان، معاون مجموعه وارش هیچ  کشیده و با سپردن تمام مسئولیت به بایندر
مسئولیت اجرایی دیگری را بر عهده نگرفته است. به این ترتیب برخلاف ادوار 
گذشته حدادیان در هیچ یک از امور باشگاه دخالت ندارد و ترجیح داده از 

ی تحت تملکش کند.  این پس وقت خود را صرف امور تجار

 مدافع خارجی در رادار نساجی
بـــا جدایـــی مهدی رحمتی و روی کار آمدن آلکاراس به عنوان مربی خارجی 
شرایط در این تیم به طور کامل تغییر کرد. این مربی اسپانیایی پس از انجام دو 
بازی که اتفاقا  نظر مسئولان را نیز جلب کرد لیست ورود و خروج تیمش را نیز 

یکن را از این تیم کنار گذاشت  در اختیار باشگاه نساجی قرار داد. او پنج باز
و از باشـــگاه خواســـت تا نفرات جدیدی را جایگزین آنها کند. حضور برخی 
یا برزگر باعث  یکنان جوان در تمرینات نساجی همچون مرصاد سیفی و آر باز
یکن از تیم نساجی هیچ نگرانی ای نداشته  شد این مربی برای خط زدن پنج باز
باشد. به این ترتیب با توجه به یک جای خالی که از قبل برای نساجی وجود 
داشت و جدایی رشید مظاهری، محمد رضا مهدی زاده، احمد موسوی، علی 
داوران و علا عباس، مسئولان این تیم می توانند شش خرید دیگر داشته باشند. 
کنون جذب ســـعید آقایی و علیرضا رضایی قطعی شـــده و به نظر می رسد  تا
یکن  پیوستن محمد عباس زاده نیز خط تهاجمی این تیم را ترمیم کند. دو باز
دیگر نیز در لیست خرید نساجی وجود دارد که هنوز توافق نهایی با آنها حاصل 

یکن نیز تعیین تکلیف می شود.  نشده اما به زودی در خصوص این دو باز
از ســـوی دیگر آلکاراس با توجه به شـــرایط تیم نســـاجی خواهان جذب یک 
یکنان موجود در بازار نقل و انتقالات هیچ یک  مدافع شده که با توجه به باز
نظر این مربی را جلب نکردند. از این رو قرار شد با جذب یک مدافع خارجی 
یکن خارجی  نیاز تیمش در این بخش را برطرف کند. مســـئولیت جذب باز
به عهده آلکاراس اســـت و قرار اســـت این مربی با شـــناختی که از لیگ دیگر 
کشورها دارد مدافع متناسب با نیاز تیمش را به خدمت بگیرد. به این ترتیب 

مسئولیت این کار به طور کامل به او سپرده شده است. 

 آزادی با هیچ بندی جدا نمی شود
نه تنها باشـــگاه نســـاجی بلکه ســـرمربی اســـپانیایی این تیم نیز با 
جدایی محمدرضا آزادی مخالف اســـت. بعد از اینکه پیشـــنهاد 
یکن مطرح شد عوامل  باشـــگاه پرســـپولیس برای به خدمت گرفتن این باز
باشگاه نساجی به سرعت پاسخ منفی خود را به سرخ پوشان تهرانی اطلاع 
دادند. با این حال پرسپولیسی ها که هنوز سرمربی خود را مشخص نکرده اند، 
یادی بـــه جذب او دارند. اما  یکن اصرار ز بـــا توجـــه به عملکـــرد خوب این باز
باشـــگاه نســـاجی طی نامه ای به باشـــگاه پرسپولیس اعلام کرد که نساجی به 
یکنی به عنوان جایگزین او جذب  آزادی احتیـــاج دارد و چـــون نمی تواند باز

ی ندارد.  کند تمایلی به خروج و
 باشگاه نساجی در این نامه به طور کامل در خصوص بند فسخ قرارداد این 
یکن توضیح داد و مدعی شـــد آزادی تنها در صورتی می تواند نســـاجی را  باز
تـــرک کند که اولا  پیشـــنهادی خارجی داشـــته و دوما مبلغـــی معادل ۷00 هزار 
ی  کی را رو دلار در ازای رضایتنامـــه پرداخـــت کنـــد. به این ترتیـــب آنها آب پا
یکن داشته  دســـت پرسپولیســـی ها یا هر باشگاهی که تمایل به خرید این باز

یختند.  باشد، ر

نساجی تحت هیچ شرایطی به آزادی رضایتنامه نمی دهد

سرمربی اسپانیایی مامور خرید مدافع خارجی
 آلکاراس، رشید و 4 بازیکن دیگر را به خاطر جوانان تیمش خط زد                    حدادیان خود را کنار کشید؟ 


